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Místo jednání: Praha Datum: 18. 1. 2023  

schválil: Bloudek  

zapsala: Valentová Pořadové číslo: 17 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Oliva, Resch, Janoš, Klíma 

sekretariát – Valentová, Košatková, Plischková, Fajbišová  

host – B. Brodský on-line 

Příští jednání: 16. 2. 2023 od 12.30 hod., Praha sekretariát ČHS 

Přílohy:  

 

 Popis Vlastník  Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů z předchozích jednání 

Zadané úkoly byly splněny vyjma těchto: 

- Dopracování dokumentu pro činnost komise pro fundraising, 

odpovídá J. Oliva ve spolupráci s M. Košatkovou a B. Valentovou, 

termín do konce února 2023. 

- Výzva k IFSC týkající se poruchy příjmu potravy u závodnic, 

odpovídá J. Bloudek, do konce ledna 2023. 

- Závěry z mezinárodního projektu Erasmus+ EUMA, odpovídá 

J. Bloudek, termín jednání VV v březnu. 

- Upřesnění pravidel pro vyhlášení soutěže Výstupy roku, 

odpovídá M. Košatková a B. Valentová, termín do příštího jednání VV.  

- - 

2.  Příprava VH ČHS 

VV projednal a schválil návrh programu jednání Valné hromady ČHS 

2023. Program bude uveden v bulletinu ČHS, který bude zveřejněn 

nejpozději 24. 2. 2023. Odpovídá B. Valentová.  

Valentová do 24.2.2023 

3.  Mezinárodní projekty a aktivity 

VV vzal na vědomí informaci o pokračování mezinárodního projektu 

Erasmus+ CORS zaměřeného na vzdělávání trenérů, stavěčů 

a rozhodčích.  

Žádost ČHS o projekt Interreg nebyla schválena.  

 

 

 

 

 

Bloudek 

 

 

 

 

 

březen 2023 
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ČHS připravuje žádost o financování projektu YUCO zaměřeného na 

trénink mládeže ve sportovním lezení. Za přípravu odpovídá 

J. Bloudek, termín březen 2023. 

4.  Rekapitulace projektů ČHS 

- Projekt oddíly – proběhlo průběžné vyhodnocení a upřesnění 

požadovaných výstupů, projekt bude dokončen k do 30. 6. a poté bude 

činnost převedena do běžné agendy, odpovídá P. Resch. 

- Projekt řízení – výstupy z projektu budou prodiskutovány na 

setkání s oddíly a předloženy na jednání VH, odpovídá J. Bloudek. 

- Projekt skialpinismus – pokračuje, odpovídá J. Bloudek ve 

spolupráci s komisí závodního skialpinismu.   

- Projekt vzdělávání trenérů – projekt byl úspěšně dokončen, viz 

bod č. 12. 

- Projekt tuzemské závody – etapa přípravy na rok 2023 byla 

dokončena, projekt bude dále zaměřen na dosažení dlouhodobější vize 

tuzemských závodů; téma bude diskutováno na samostatném jednání 

VV, za přípravu odpovídá J. Bloudek.  

- Projekt IT tuzemské závody – ČHS podal žádost o financování 

prostřednictvím investiční dotace NSA, pokračování poté, co bude 

rozhodnuto o poskytnutí dotace. Odpovídá B. Valentová ve spolupráci 

s komisí sportovního lezení.  

- Projekt Talentovaná mládež – dokončen, viz bod č. 13. 

  

5.  Granty ČHS na rok 2023 

VV schválil návrh na vyhlášení grantů ČHS na podporu tradičních akcí 

ve znění připomínek VV a vyhlášení grantů na podporu údržby skal na 

rok 2023. Výzva k podávání žádostí bude zveřejněna do 23. 1. 2023, 

odpovídá sekretariát.  

sekretariát do 23.1.2023 

 

6.  Vyúčtování grantů ČHS za rok 2022 

Bylo ukončeno vyúčtování grantů ČHS za rok 2022. Granty na podporu 

mládeže čerpalo 13 oddílů, celkově bylo vyplaceno necelých 85 tis. Kč. 

Granty na podporu tradičních akcí využilo 14 zájemců, bylo vyplaceno 

68 tis. Kč. Granty na údržbu skal využilo 6 zájemců, vyplaceno bylo 

necelých 30 tis. Kč. Závěrečné zprávy budou zveřejněny na webu ČHS 

do 31. 1. 2023, odpovídá sekretariát. 

sekretariát do 31.1.2023 

7.  Výsledky hospodaření ČHS za rok 2022 

Probíhá vyúčtování hospodaření ČHS v roce 2022. Závěrka bude 

zpracována do 31. 1. 2023 a poté budou výsledky hospodaření 

projednány s revizní komisí a předloženy na příští jednání VV. 

Odpovídá M. Klíma a R. Plischková.  

Klíma, 

Plischková 

příští jednání 

VV 
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8.  Hospodaření v oblasti závodů ve sportovním lezení v roce 2022 

V roce 2022 došlo k přečerpání rozpočtu v oblasti tuzemských závodů 

ve sportovním lezení. VV předběžně schválil rozložení krytí ztráty 

z rozpočtu závodů do dvou let, tak, aby nedošlo k ohrožení organizace 

závodů. Konkrétní postup bude navržen na základě celkových výsledků 

hospodaření, za předložení návrhu na příští jednání VV odpovídá 

M. Klíma. 

Klíma příští jednání 

VV 

9.  Hospodaření ČSAS 

VV vzal na vědomí informaci o hospodaření Česko-slovinského 

alpského spolku, který poskytl ČHS na základě smlouvy o spolupráci 

dar ve výši 700 tis. Kč na podporu aktivit v oblasti horolezectví, které 

zastřešuje ČHS.  

- - 

10.  Příprava rozpočtu ČHS na rok 2023 

VV projednal a schválil aktualizovaný návrh rozpočtu, ve kterém byly 

upraveny příjmy od partnerů a rozloženy náklady na změnu vizuální 

identity ČHS, pokud bude schválena. Finální návrh rozpočtu bude 

schválen na příštím jednání VV společně s dalšími materiály na jednání 

VH. Odpovídá M. Klíma. 

Klíma příští jednání 

VV 

11.  Dotace 

ČHS podal na konci roku 2022 žádost o dotaci NSA v programu Podpora 

sportovních svazů a žádost o dotaci v programu Významné sportovní 

akce na podporu SP boulder 2023, a na začátku ledna 2023 žádost 

o investiční dotaci NSA na nemovitý majetek.   

ČHS dále na konci roku 2022 podal žádost Magistrátu Prahy o grant na 

podporu SP boulder 2023, podporu MČR v lezení na obtížnost 

a podporu pražských horolezeckých oddílů pracujících s mládeží.   

Součástí vyúčtování dotace na podporu sportovních svazů za rok 2022 

bude prezentace výsledků reprezentace a talentované mládeže v roce 

2022 vedení NSA, která se uskuteční 24. 1. 2023. 

- - 

12.  Projekt vzdělávání trenérů 

VV schválil závěrečnou zprávu projektu, kterou prezentoval 

B. Brodský, a jehož cílem bylo vytvořit systém trenérského vzdělávání 

(kurzy, doškolení, udělování licencí) včetně odborného trenérského 

zajištění. Projekt byl dokončen v prosinci 2022. Podle nového systému 

již probíhá druhý kurz Trenér C1; kurz Trenér C2 jen naplánován na 

duben a kurz Trenér B2, který má akreditaci MŠMT, je plánován na 

druhou polovinu roku. Za organizaci trenérských kurzů odpovídá 

B. Brodský.   

Brodský průběžně 

13.  Projekt Talentovaná mládež Janoš příští jednání 

VV 
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VV schválil závěrečnou zprávu projektu zaměřeného na vytvoření 

systému vyhledávání talentů pro sportovní lezení. V rámci projektu byl 

schválen i plán dalšího postupu, za jehož realizaci odpovídá M. Janoš, 

který na příští jednání VV předloží návrh personálního a finančního 

zajištění. 

14.  Příprava SP boulder 2023 

Ve spolupráci se spolupořadatelem Sport Invest probíhá příprava, 

která je nyní soustředěna na zajištění materiálního zázemí závodu. 

Financování akce by mělo být zajištěno zejména prostřednictvím 

dotace NSA, o kterou ČHS požádal, a prostředky získanými prodejem 

marketingových práv, za jejichž zajištění odpovídá Sport Invest. 

- - 

15.  Změna nominačních pravidel IFSC  

VV vzal na vědomí informaci o novém systému kvót a nominačních 

pravidel IFSC, které zvyšují požadavky na účast reprezentantů na 

mezinárodních závodech a tím i celkové náklady s tím spojené, téměř 

trojnásobně. Informace o situaci bude přednesena vedení NSA při 

prezentaci výsledků reprezentace a péče o talentovanou mládež, viz 

bod č. 11, za přípravu odpovídá M. Janoš.  

Janoš do 24.1.2023 

16.  ODM dětí a mládeže 

VV rozhodl, že podpoří začlenění sportovního lezení do Olympiády dětí 

a mládeže, kterou pořádá v roce 2025 MS kraj, za jednání odpovídá 

M. Janoš.  

Sportovní lezení není zařazeno do ODM 2024, ale ČHS má možnost zde 

sportovní lezení propagovat ve spolupráci s jihočeskými oddíly. Za 

komunikaci s oddíly odpovídá L. Kalašová, informace dodá M. Janoš.  

Janoš 

Kalašová 

průběžně 

17.  Sportovní lezení – různé informace 

VV vzal na vědomí přípravu kalendáře domácích závodů, proběhla 

diskuse o organizování ČP v lezení na obtížnost. Pravidla závodů budou 

zveřejněna do konce ledna 2023, od roku 2024 budou samostatně 

uváděna pravidla pro 3. ligu.  

Proběhlo první soustředění členů reprezentace a VSCM. 

Do Victoria VSC – UNIS byli zařazeni 4 sportovci. 

Do kalendáře ČAUS byla předběžně zařazena AMČR. 

- - 

18.  Skialpinismus – různé informace 

Do Victoria VSC – UNIS byli zařazeni 2 reprezentanti. 

V prosinci se konalo soustředění reprezentace a 1. závod SP s účastí 

dvou českých reprezentantů.  

Byl vyhlášen další ročník ČP ve skialpinismu, ale první dva závody 

musely být zrušeny, resp. přesunuty kvůli nedostatku sněhu.  

- - 
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19.  Jednání s komisí alpinismu, Výstupy roku 

13. 1. 2023 se uskutečnilo jednání s D. Janákem, předsedou komise 

alpinismu, na téma soutěž Výstupy roku a potřeba zlepšení 

komunikace mezi VV a komisí, s tím, že zástupci komise alpinismu by 

se měli účastnit společných jednání ČHS a komisí. 

VV uložil svolat co nejdříve jednání týkající se soutěže Výstupy roku a 

jejího vyhlášení pro letošní rok, odpovídá B. Valentová a M. Košatková.   

VV schválil úpravu odměn pro instruktory působící na soustředěních 

týmu Sokolíků.  

 

 

 

 

 

Valentová, 

Košatková 

 

 

 

 

 

do 31.1.2023 

20.  Ledolezení 

Na začátku ledna se uskutečnilo jednání s R. Lienerthem, který 

organizuje tuzemské závody a další akce v ledolezení. Z jednání 

vyplynuly tyto závěry:  

1) R. Lienerth je povinen s předstihem informovat P. Resche 

o zamýšlených závodech či jiných akcích a vyžádat si jeho souhlas.  

2) Vyhlášení závodů Českého poháru je podmíněno schválením 

sportovních pravidel ledolezení, které R. Lienerth připraví tak, aby 

mohla být projednána na příštím jednání VV.  

3) Uskutečnění závodů a dalších akcí v roce 2023 je podmíněno 

dohodou o využití marketingových a mediálních práv s komisí 

fundraisingu.  

4) Uskutečnění závodů a dalších akcí v roce 2024 je podmíněno kromě 

dohody s komisí pro fundraising také předložením jasného plánu a 

rozpočtu akcí. Za sledování plnění stanovených podmínek odpovídá 

P. Resch, pověřený řízením komise ledolezení. 

Resch, 

Lienerth 

Resch 

příští jednání 

VV a průběžně 

21.  Skály a ochrana přírody – různé informace 

Na konci roku nabylo právní moci nové povolení pro PP Tiské stěny.  

Návrhy povolení pro Prahu a NPR Zlatník jsou zveřejněny, probíhá 

další fáze řízení s předpokladem ukončení v únoru. Pokračují jednání 

týkající se PP Kočičí skály a lomu Lažánky. Za jednání odpovídá B. 

Valentová a příslušné OVK.   

Valentová, 

OVK 

průběžně 

22.  Vzdělávání - různé informace 

V prosinci byl ukončen instruktorský kurz CWI a v lednu byl zahájen 

trenérský kurz C1. V kalendáři jsou vypsány termíny dalších 

instruktorských a trenérských kurzů.   

- - 

23.  Podnět HO Lokomotiva Brno  

Vedení HO Lokomotiva Brno zaslalo VV dotazy týkající se fundraisingu 

ČHS. Na podnět odpoví Klíma, téma bude prezentováno na setkání 

oddílů 21. 1. 2023, za přípravu odpovídá M. Košatková a J. Oliva.  

Klíma, 

Košatková, 

Oliva 

do 21.1.2023 
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24.  Rebranding 

V pondělí 16. 1. 2022 proběhla prezentace návrhu na změnu vizuální 

identity, kterou připravilo grafické studio Identity. Návrh bude 

představen 19. 1. 2023 zástupcům komisí ČHS, 21. 1. 2023 zástupcům 

oddílů, a poté bude předložen Valné hromadě ČHS. Za prezentaci na 

setkání oddílů a na valné hromadě odpovídá J. Bloudek. 

Bloudek 19. a 

21.1.2023 

24.3.2023 

25.  Marketing, média – různé informace 

Soutěž o nejlepší (horo)lezecké fotografie bude vyhodnocena do konce 

ledna, odpovídá M. Košatková.  

V Montaně bude v roce 2023 seriál článků věnovaných českým 

nepískovcovým oblastem, odpovídá M. Košatková. 

M. Košatková zváží rozšíření sociálních sítí o twitter, informace bude 

předložena na příští jednání VV. 

Košatková do 31.1.2023 

 

 

v průběhu 

roku 2023 

příští jednání 

VV 

 


